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Hlavné mesto spustilo na svojej oficiálnej internetovej stránke verejnú diskusiu k budúcnosti Parku kultúry
a oddychu (PKO) na nábreží Dunaja. Informoval o tom primátor Milan Ftáčnik. Mesto chce občanom
poskytnúť kvalifikované informácie o PKO, aby mohlo do júna zistiť názory Bratislavčanov a urobiť
reprezentatívny prieskum verejnej mienky, ktorý predloží poslancom. Cieľom diskusie je poskytnúť
dostatok informácií pre Bratislavčanov, zistiť, čo si myslia, a to zhrnúť do silných argumentov pre
poslancov. Diskusia má podľa Ftáčnika priblížiť im faktografiu o PKO, jeho históriu, architektonický štýl,
jeho súvislosť s celým nábrežím, doterajšie funkcie a terajší stav. Mesto chce ponúknuť 4 alternatívy
budúcej podoby PKO: úplné zachovanie, zbúranie estrádnej sály a zachovanie vstupnej i spoločenskej sály,
zbúranie estrádnej aj spoločenskej sály, úplné zbúranie a postavenie nového PKO.
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